



Biography of CWO Daniel Aubertin, CD

CWO Aubertin's military career started in 1984 with the Royal 22^{ème} Regiment at Quebec QC, where he joined the ranks as an infantryman. In 1988 he re-mustered and became an Electrical Generating Technician joining the Canadian Military Engineer family.

After completing his Recruit Training at St-Jean QC in 1985, he served 3 years with the Royal 22nd Regiment in Quebec QC, followed in 1988 by his QL3 Electrical Generating Technician in Chilliwack, BC, he received a posting in 1988 to CFB Esquimalt BC, in 1989 he moved to 19 Wing Comox BC, followed by 8 Wing Trenton ON, in 1995, then in 2000 promoted to Sgt going to 22 Wing North Bay ON, 2001 Moncton NB, with 1 CEU, he was posted in 2003 to 4 Wing Cold Lake AB, promoted to WO in 2005, followed in 2007 by a posting to Saint-Jean sur Richelieu QC, as an MWO, then in 2008 back to Cold Lake AB. His list of tours includes 4 tours at CFS Alert NT, a tour in Somalia, a tour in Croatia/Bosnia, a tour in the Golan Heights, OP Apollo-Afghanistan, OP Cavalier-Afghanistan. He was promoted to the rank of CWO in 2014 and remained at 4 Wing Cold Lake as the Wing Admin Branch CWO.

After 31+ years of service Daniel and his wife Blandine for the foreseeable future will reside in Alberta where 3 of their 4 children are still residing. Daniel is seeking employment with the Public Service.



1984 -1985



1985- 1988



1988



1988-1989



1989-1995



1995-2000



2000-2001



2001-2003



2003-2007



2007-2008



2008-2009



2009-2015



1990, 1991, 2000, 2005

Biographie de l'adj Chef Daniel Aubertin, CD

La carrière militaire de l'adj Chef Aubertin a commencé en 1984 avec le 22^{ème} Régiment à Québec, QC, comme fantassin. En 1988, il a reçu son changement de métier en tant que Technicien en groupe électrogènes, joignant ainsi la famille des ingénieurs.

Après avoir terminé son cour de recrues a St-Jean QC en 1985, il aura servis 3 ans avec le Royal 22^{ème} Régiment, par la suite en 1988 il compléta son QL3 comme technicien en groupe électrogènes a Chilliwack CB, il a été muté à BFC Esquimalt CB, en 1989 muté à la 19^{ème} Escadre de Comox CB, suivi en 1995 d'une mutation à la 8^{ème} Escadre de Trenton ON, avec sa promotion de Sgt en 2000 il fut transférer à la 22^{ème} Escadre de North Bay ON, en 2001 il a été transférer à Moncton NB, avec le 1 CEU, en 2003 il est muté à la 4^{ème} Escadre de Cold Lake AB, promu au grade d'Adj en 2005, en 2007 il fut promu Adj-maitre et muté à St-Jean QC, en 2008 il retourna à Cold Lake AB. Les tours auquel il a participé sont les suivants: 4 tours à SFC Alert NT, un tour en Somalie, un tour en Croatie/Bosnie, un tour au Golan Heights, OP Apollo-Afghanistan, OP Cavalier-Afghanistan. Il a été promu à son grade actuel en 2014, il demeura à Cold Lake comme Adj-Chef de la branche d'administration de l'escadre.

Après 31 + années de service, Daniel et sa femme Blandine pour l'avenir rapproché demeurerons en Alberta là ou 3 de leurs enfants réside toujours. Daniel recherche un emploi avec la fonction publique fédéral.